
obecni 13

wszyscy 15

procent 86,67 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

Posiedzenie IX sesji Rady Miasta Wojkowice z dnia 27
maja 2019 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 CHMIELEWSKA Mariola obecna  

2 KĘDZIERSKI Jacek obecny  

3 KLIMEK Maciej obecny  

4 KOSMALSKA Klaudia obecna  

5 KRYSTECKI Piotr obecny  

6 KUPCZAK Ilona obecna  

7 MANIA Mateusz obecny  

8 MUSIAŁ Lidia obecna  

9 NIEDBAŁA Grażyna nieobecna  

10 OSTRĘGA Dariusz obecny  

11 PAWEŁCZYK Przemysław nieobecny  

12 ROGALSKA Barbara obecna  

13 SITKO Andrzej obecny  

14 SYJUT Stanisław obecny  

15 ZAWADA Zdzisława obecna  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie IX sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia obrad IX sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta P. Mateusz Mania,
witając wszystkich obecnych. Poinformował o ustawie dot. ochrony danych
osobowych i nagrywaniu obrad sesji, jak również o systemie do elektronicznego
głosowania. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do
podejmowania uchwał. Obecnych Radnych było – 13 (radna Kosmalska spóźniła się).

2. Przyjęcie porządku obrad.
Wycofano z porządku obrad Projekt uchwały nr 98/2019 w sprawie przekazania
Górnośląsko – Zagłębiowskiej Metropolii zadań z zakresu organizowania publicznego
transportu zbiorowego w gminnych przewozach pasażerskich oraz wprowadzono
Projekt nr 99/2019 w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Będzińskiego w formie dotacji celowej na wydatki majątkowe na dofinansowanie
zakupu przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Będzinie
specjalistycznego samochodu pożarniczego.



głosowanie Przyjęcie porządku obrad.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 maja 2019 r.

typ głosowanie jawne nieimienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miasta.
Protokół z VIII sesji przyjęto bez uwag.

4. Informacja Burmistrza Miasta o istotnych sprawach dla gminy. Zapytania
radnych do przedstawionej informacji.
Przewodniczący RM poinformował, że Radni otrzymali wraz z materiałami na sesję
sprawozdanie Burmistrza o istotnych sprawach dla gminy, które znajduje się w
Biurze Rady. Radny Krystecki zapytał o punkt ze sprawozdania w sprawie 2 decyzji w
sprawie zmiany ostatecznych decyzji zezwalających na usunięcie drzew przez spółkę
Profil (czego decyzje dotyczą), wydania zezwolenia na prowadzenie hodowli psów
pasy rottweiler uznanej za agresywną (czy większa hodowla i gdzie ma być
zlokalizowana), prowadzono nadzór nad realizacją umowy na odbiór i
zagospodarowanie odpadów(co się z tym wiąże) oraz przyjęto 9 reklamacji,
interwencji związanych z odbiorem odpadów komunalnych (czego deklaracje
dotyczyły i w jakich kwestiach firma nie wypełniła umowy tak jak należy) oraz
przeprowadzenia oględzin po wpłynięciu 5 zgłoszeń dotyczących nielegalnego
składowania odpadów na terenie miasta Wojkowice ( w jakich rejonach te wysypiska,
które zostały usunięte, a które nie). Z uwagi na nie obecność Pana Burmistrza
odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziału inwestycji, Ochrony Środowiska i
Gospodarki Lokalami Pani I.Nowak informując, że ze względu na przedłużenie czasu
budowy na terenie firmy, firma wystąpiła o przedłużenie decyzji i uzyskała decyzję
do 30 listopada, zgłoszenie reklamacji przez mieszkańców dotyczyło nie odebrania
odpadów przez firmę (dokumentacja jest do wglądu w wydziale), odnotowano wzrost
nielegalnych wysypisk na terenie gminy, które usuwa spółka Wojkowickie Wody z
terenów gminnych, a do osób prywatnych zwracamy się o sprzątnięcie terenu,
natomiast w sprawie hodowli psów dokumentacja jest w wydziale do wglądu.        

5. Podjęcie uchwał w sprawie
5.1. Projekt uchwały nr 94/2019 w sprawie: zmian w budżecie Miasta
Wojkowice na rok 2019
w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na rok 2019

głosowanie Projekt uchwały nr 94/2019 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na
rok 2019

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 maja 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 84.62 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.69 % nieoddanych głosów 2 13.33 %



Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr PRZECIW

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna BRAK GŁOSU

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława WSTRZYMAŁA SIĘ

5.2. projekt uchwały nr 95/2019 w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie na
okres 20 lat w dzierżawę w drodze ustnego przetargu nieograniczonego
nieruchomości stanowiącej działkę gruntu nr 2136/4 o powierzchni 798 m2,
położoną przy ul. Plaka w Wojkowicach, będącej w użytkowaniu wieczystym
Gminy Wojkowice
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie na okres 20 lat w dzierżawę w
drodze ustnego przetargu nieograniczonego nieruchomości stanowiącej
działkę gruntu nr 2136/4 o powierzchni 798 m2, położoną przy ul. Plaka w
Wojkowicach, będącej w użytkowaniu wieczystym Gminy Wojkowice

głosowanie projekt uchwały nr 95/2019 w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie na okres 20
lat w dzierżawę w drodze ustnego przetargu nieograniczonego nieruchomości
stanowiącej działkę gruntu nr 2136/4 o powierzchni 798 m2, położoną przy ul.
Plaka w Wojkowicach, będącej w użytkowaniu wieczystym Gminy Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 maja 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA



3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna BRAK GŁOSU

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.3. projekt uchwały nr 96/2019 w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w
drodze ustnego przetargu nieograniczonego udziału wynoszącego 0,696
części w prawie własności nieruchomości, stanowiącej działkę gruntu nr
1094/33, obręb Wojkowice o powierzchni 40m2, położonej przy ul.
Sucharskiego w Wojkowicach
w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze ustnego przetargu
nieograniczonego udziału wynoszącego 0,696 części w prawie własności
nieruchomości, stanowiącej działkę gruntu nr 1094/33, obręb Wojkowice o
powierzchni 40m2, położonej przy ul. Sucharskiego w Wojkowicach

głosowanie projekt uchwały nr 96/2019 w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze
ustnego przetargu nieograniczonego udziału wynoszącego 0,696 części w prawie
własności nieruchomości, stanowiącej działkę gruntu nr 1094/33, obręb
Wojkowice o powierzchni 40m2, położonej przy ul. Sucharskiego w Wojkowicach

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 maja 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA



7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna BRAK GŁOSU

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.4. projekt uchwały nr 97/2019 w sprawie: zmiany uchwały Nr
XXIV/188/2012 z dnia 22 maja 2012r. w sprawie nadania Statutu Zakładu
Opieki Zdrowotnej w Wojkowicach
w sprawie: zmiany uchwały Nr XXIV/188/2012 z dnia 22 maja 2012r. w
sprawie nadania Statutu Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wojkowicach

głosowanie projekt uchwały nr 97/2019 w sprawie: zmiany uchwały Nr XXIV/188/2012 z dnia
22 maja 2012r. w sprawie nadania Statutu Zakładu Opieki Zdrowotnej w
Wojkowicach

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 maja 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna BRAK GŁOSU

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA



14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.5. Projekt uchwały nr 99/2019 w sprawie: udzielenia pomocy finansowej
dla Powiatu Będzińskiego w formie dotacji celowej na wydatki majątkowe
na dofinansowanie zakupu przez Komendę Powiatową Państwowej Straży
Pożarnej w Będzinie specjalistycznego samochodu pożarniczego
w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Będzińskiego w
formie dotacji celowej na wydatki majątkowe na dofinansowanie zakupu
przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Będzinie
specjalistycznego samochodu pożarniczego

głosowanie Projekt uchwały nr 99/2019 w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Będzińskiego w formie dotacji celowej na wydatki majątkowe na dofinansowanie
zakupu przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Będzinie
specjalistycznego samochodu pożarniczego

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 maja 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 84.62 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 15.38 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola WSTRZYMAŁA SIĘ

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna BRAK GŁOSU

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława WSTRZYMAŁA SIĘ

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.
Przewodniczący Mania poinformował o interpelacjach radnej Kupczak w sprawie
odprowadzania wody ze zbiornika znajdującego się na terenie byłego wysypiska
odpadów komunalnych, radnego Sitko w sprawie wyczyszczenia i udrożnienia



studzienek kanalizacyjnych na placu targowym w rejonie pętli Orbitalna i zabudowy
fontann na wlocie parku miejskiego oraz o odczytanych na komisjach łączonych
interpelacji radnego Syjuta i Krysteckiego. Radna Kupczak skierowała zapytania do
Prezesa Wojkowickich Wód w sprawie dalszej budowy wodociągu na ulicy Długosza
oraz o spadek ciśnienia wody w poranne wolne dni, na które odpowiedział
informując, że sukcesywnie o dwóch lat wymieniają po kawałku rurociąg (w tym roku
też planują), a spadki ciśnienia mogą występować w trakcie większego
zapotrzebowania np. w sobotę rano, natomiast z kontroli, które przeprowadziliśmy w
miejscach zgłoszonych to ciśnienie spełniało normatywy. Przyczyna może być
różnoraka ( po stronie dostawcy, starych instalacji wewnętrznych bądź przyłączy)
każdy przypadek trzeba sprawdzić. Radna Rogalska poinformowała o braku
przykrywy z hydrantu na ulicy Starej przy numerze 50 oraz o niewidocznym znaku
sygnalizacji świetlnej przy ulicy Sobieskiego od rzeki Jaworznik w górę, którego
zasłaniają drzewa i poprosiła o przycięcie. Radny Syjut zaprosił na otwarcie drogi św.
Jakuba, o której opowiedział parę słów. Przewodniczący Mania wnioskował o
odmalowanie pasów pomiędzy Przedszkolem im "Przyjaciół Bajek" a blokiem oraz o
wymianę lub zamianę siedziska na huśtawce w Parku. Radny Mania poruszył kwestię
uprzątnięcia zawalonego budynku na ulicy Jana III Sobieskiego oraz wnioskował o
przycięcie koron drzew na ulicy Głowackiego zasłaniających latarnie uliczne oraz o
przycięcie z trawy i krzewów chodnika od strony nieparzystej, a w szczególności przy
zjeździe z ulicy Długosza. Poruszył jeszcze kwestię zniszczonego chodnika przy
drugiej lub trzeciej działce po stronie parzystej podczas prac budowlanych oraz o
zanieczyszczonej drodze przez ciężki sprzęt. Wnioskował o zobligowanie właścicieli
do wyczyszczenia terenu publicznego. Radna Kosmalska poruszyła temat wyrwy na
ulicy Źrałków oraz pasów na ulicy Sobieskiego koło szkoły. Radna Musiał poruszyła
kwestię uszkodzonych ławek przy boisku wielofunkcyjnym przy SP3. Odpowiedzi
udzieliła p. Nowak informując, że na spotkaniu na tym terenie w zeszłym roku
ustalone było, że sprawą zajmie się dyrekcja, ustalone i sprawdzone zostanie czy
chodzi o nową kwestię. Radna Musiał poruszyła temat dewastacji i podpalania
pojemników z odzieżą przy sklepie Netto oraz dodatkowego oświetlenia przy
wyjeździe ze SP3 i ewentualnego puntu świetlnego na rogu ulicy Sobieskiego i
Fabrycznej. Naczelnik p.Nowak poinformowała, że na skrzyżowaniu tych ulic nie ma
możliwości dołożenia dodatkowego oświetlenia, natomiast zapewnienie było z
Tauronu, że takowe oświetlenie będzie dalej przy szkole przed przystankiem
autobusowym (Tauron jest na etapie przetargu i wyłaniania wykonawcy). Radna
Kupczak zgłosiła problem hydrantu na ulicy Długosza na przeciwko nr 130 ( po
awarii podczas płukania woda wypływa i zalewa posesję poniżej), ponownie
poprosiła o uporządkowanie parku przy ul. Brzeziny oraz o naprawę ławek, jak
również poruszyła temat dziur w jezdni i szwankujących kratek ściekowych na ulicy
Długosza oraz o złym stanie drogi żwirowej do nowo powstałego osiedla od ulicy
Brzeziny. Naczelnik I.Nowak poinformowała, że jest to droga prywatna. Radna
Rogalska poruszyła temat bankomatu przy sklepie NETTO. Skarbnik odpowiedział, że
minęło 3 lata, więc można powrócić do tematu i zobaczyć co odpowiedzą instytucje,
które będą zainteresowane. Radny Syjut zapytał o to, czy gmina (zarządzanie
kryzysowe) jest przygotowana na powodzie i podtopienia. Odpowiedzi udzieliła p.
Sekretarz informując, że na bieżąco prowadzony jest monitoring sytuacji przez
zarządzanie kryzysowe i na pewno gmina posiada worki na ewentualne zagrożenie.
Radny Krystecki poruszył temat zalewanych posesji i zabudowań nr 34, 43 na ulicy
Maszyńsko. Dodał, że wnioskował w zeszłym roku o zabezpieczenie w budżecie
miasta 20 tys. zł na podniesienie wjazdów, ponieważ zostały wykonane zbyt nisko.
Radny poruszył kwestię wymiany kratek betonowych oraz wyrwy na ulicy Źrałków.
Naczelnik Nowak poinformowała, że teren po przewróconym drzewie zostanie
sprzątnięty, a wyrwa zostanie usunięta.                

7. Wystąpienia mieszkańców uczestniczących w obradach sesji.
Uczestniczący w sesji mieszkaniec p.Kowalik zapytał o oświetlenie boiska do
koszykówki, o kosze na ulicy Proletariatu oraz o chodnik przy nowym komisariacie,
jak również o uchwałę w sprawie  dofinansowania na ciężki samochód pożarniczy dla
OSP Wojkowice. Skarbnik wyjaśnił, że uchwała dotyczyła Państwowej Straży Pożarnej
w Będzinie. W pozostałym zakresie odpowiedzi udzieliła p.Naczelnik Nowak
wyjaśniając, że chodnik na zakończenie budowy komisariatu zostanie odtworzony,
został wyłoniony wykonawca na kosze i aktualnie czekamy na dostawę koszy,
kwestia oświetlenia wymaga to zaplanowania środków w budżecie, aby móc to
zrealizować. Mieszkaniec p.Pawełczyk poinformował o zbyt wysokiej trawie przy
kapliczce na ulicy Sobieskiego.     

8. Sprawy bieżące Rady.
Przewodniczący poinformował, że radna Lidia Musiał została odznaczona srebrnym



krzyżem zasługi przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. Przychylił się do
zaproszenia radnego Syjuta na uroczystości 15 czerwca 2019r. Podziękował radnym,
mieszkańcom oraz pracownikom Urzędu Miasta za liczną obecność na
uroczystościach 3 maja. Przewodniczący poinformował o posiedzeniu komisji
Statutowej 3.06.2019 oraz o tym, że na najbliższej sesji zostanie omówiony raport o
stanie gminy i zostanie wykreślony z porządku obrad punkt dotyczący wystąpień
mieszkańców.   

9. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady Miasta, radny Mateusz Mania ogłosił zakończenie obrad IX
sesji.


